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Beste collega’s,

Hierbij vast de samenvatting van het VB 29-3 over routekaart en openingsplan:

Na de presentatie van Hugo volgen de reacties:

Annemarie Penn: communicatie is belangrijk. Wat mag er wel en niet? Bijv alcohol drinken?

Wouter Kolf: Wat meer regie zou fijn zijn geweest. Ruis op de lijn. Test evenementen per provincie, locaties per VR. Extra

aanvragen komen erbij. ZHZ regio: geen enkel test evenement toebedeeld. Als dat voor woensdag moet vraag ik me af of

dat de juiste route is. Openen van de samenleving moeten we ook met elkaar doen. Waarom kan er bij ons zo weinig?
* Sharon Dijksma: goed dat we zo verspreid over het land evenementen gaan opstarten. Behoefte aan lichtpuntjes. Zijn er nog

omstandigheden waaronder je er vanaf moet zien en wanneer horen we dat dan? Liever niet maar heb je daar een beeld bij?
* Theo Weterings: In Brabant overheerst wat verwarring. Reeele verspreiding met aantal testlocaties. Wij hebben er 3 in

Brabant en zoeken naar meer. Geef de VR ook de lijst met toegestane activiteiten. Andersom geldt als er geen testlocaties

zijn er ook geen evenementen kunnen. Tenslotte: dit heeft ook effecten op andere sectoren. Waarom wel in een theater en

niet opening terrassen? Er ontstaat discussie tussen sectoren. Beste praktijken uit andere regio’s komen er straks ook aan.

Burgemeesters verlenen ontheffingen en worden met best practices bestookt. Ik hoop dat de balans erin blijft.
= Pieter Broertjes: zijn de condities overal gelijk in het land? Met Pasen cok mogelijkheden? Hoeveel ruimte is er nog om

locaties in te plannen?
e Aboutaleb: hoeveel haal je je op de hals als je lange periode experimenteert en pas daarna voor het echt? Is dat de moeite

waard om pas in mei/juni open te gaan? Zouden we niet beginnen met de open lucht plekken? Dan biedt je gereguleerd
ruimte aan mensen.

. BE IEE zou graag buiten ruimte zien. Terrassen, Artis, hortis, beeldentuinen etc. Pilots die nu gaan lopen: zijn
hierover met instellingen al afspraken gemaakt? (tenzij we voor woensdag nog commentaar leveren). Ik voorzie problemen

in Amsterdam: welke instellingen zijn geselecteerd. Net voor de ramadan een synagoge geselecteerd. Ook de theaters en

poppodia wat een aanzuigende werking heeft. Ik wil de pret niet bederven maar we moeten er wel helder in zijn.
¢ Marco Out: ik zou het lijstje concreter willen. Graag duidelijkheid. Ik zie een aantal sectoren die je wilt testen maar wel meer

duidelijkheid over hoe je een tweede stap zou kunnen zetten.

. BE IEEE: heel jammer dat we bij de inhoud en selectie niet betrokken zijn. Selecteren is goed mogelijk voor een

gemeente bestuur. Dat mis ik. Ik zie ook niet goed wat de meerwaarde is t.o.v. regulier openingsplan. De periode is nl

relatief beperkt. En nu nog testlocaties inrichten voor die periode is lastig uit te leggen. En het wordt een ingewikkeld
verhaal: steeds meer parameters. Niemand begrijpt die indicatoren en waar je op stuurt.

* Marcouch: ik ondersteun mijn voorgangers. Het is ingewikkeld want wij zijn voortdurend het gezicht geweest van de

maatregelen en handhaving. En dan straks mag de ene wel meedoen en de ander niet. Communicatie: op het moment dan

mensen wachten op heropening gaan w met een enkeling testen. Ingewikkelde boodschap. Leidt tot ongenoegen, ook voor

testen door particulieren die op die manier kunnen beginnen. Zeker als we er op 1 juni nog niet zijn dan hebben we de

mensen in het land nodig.
e Jorritsma: ik zou graag een overzicht hebben van de lijst van instellingen; dat is nu een black box. Ik zou dit ook in het RBT

en IRBT willen bespreken. Ik wil hier zorgvuldig mee omgaan. Dus ook advies van (I)RBT horen voor advies. Ik zie nu ineens

drie veiligheidsregio’s uit de randstad als koploper. Je zult dat representatiever moeten doen over NL.

¢ Jan Lonink: ik had geen overzicht. Hugo heeft dat wel. Welke criteria worden er gemist en wat kun je doen om diversiteit en

spreiding in NL te bewerkstelligen?

Hugo:
* Erzijn 2 routes: (1) openingsplanEEE i crken mee) met als onderdeel daarvan (2) toegangstesten

5.1.2e denken mee).
+ Onvermijdelijk is dat de ene wel iets kan en de andere niet. Maar alternatief is dat er helemaal niets kan. Dat lijkt me niet

wenselijk. Voorbeeld: voetbal afgelopen zaterdag. Was juist een teken van hoop. Lets van chagrijn is er altijd wel.

s+ Is het wel de moeite waard voor die paar maanden? Ik denk het wel. Kijk naar Israél. Veel is mogelijk gemaakt met

toegangstesten. Idem voor het VK. Omdat we niet met zekerheid weten hoe we zitten met mutaties, daadwerkelijke

bescherming etc. Als we nu niet testen dan hebben we straks geen open samenleving. April is de oefenmaand. Wel verspreid
over het land.

¢ Micro: waarom zijn bgm niet gekend? Omdat we dat eerst in het kabinet hebben besproken door bewindslieden. Criteria: niet

te groot e.d. Die lijst moeten we vandaag en morgen met elkaar bekijken. Aantal testen per dag is niet erg hoog dus het
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gaat over kleine aantallen.

¢ In elk geval vandaag en morgen worden de burgemeesters die het betreft goed geinformeerd. De deadline is wel woensdag.
Dan donderdag communicatie en publicatie op de website.

e Alcohol: er gelden geen andere regels. De huidige coronaregels gelden.
e Zuid Holland Zuid: staat op de rol.

« Aanname is dat er geen evenementen ineens niet doorgaan. De testen in april moeten we gewoon kunnen doen.

e Terrassen: pas vanaf 13 april is er een besluitvormingsmoment.

Aboutaleb: aandacht voor meer evenementen outdoor maar ook indoor.

Lijst maand april: tot stand gekomen aan de hand van de 30 testlocaties? Die moeten in elkaars nabijheid zijn. Die match zie ik

niet terug.
Halsema: lokale situatie speelt een rol. Als je donderdag bekend maakt dat we beperkt leuke dingen gaan doen, kom dan eens

naast ons staan. Ik heb 11x het Museumplein schoongeveegd. Wij worden het gezicht van de repressie. Dit is niet de verhouding
die je tot je eigen bevolking wil hebben. Merk op dat het ingewikkeld is. Dat zou ons helpen.

Van Zanen: zo langzamerhand worden we ongeloofwaardig als lokaal bestuur. Zorgvuldig uitleggen is echt nodig.

Hugo:
Indoor-outdoor snap ik heel goed. Buiten voor binnen etc. Ook advies aan OMT gevraagd. In die verhouding komt dat terug.
Buiten gaat voor binnen.

Ook in deze kalender krijgt buiten meer aandacht dan binnen. Burgers Zoo, Artis, Keukenhof.

Meeste teststraten, meeste mensen. Dat klopt.
Criteria: staan ook op de sheets. Niet teveel activiteiten toevoegen.
Ik begrijp de situatie in de steden. Handhaving wordt lastiger, men wordt corona moe.

Hugo is ook het gezicht van de repressie maar ziet dat die ook bij burgemeesters het geval is. Dat laat onverlet dat we de

lichtpunten moeten schetsen.

Ferd: sorry dat die lijsten niet goed bekend waren, dat gaan we regelen. Toetsing en advisering moet langs de lat van het

maatschappelijke uithoudingsvermogen. Dat moeten we ook verder bekijken met het kabinet.

Ondertussen heeft OMT geadviseerd dat terrassen voorlopig nog niet open kunnen.

vervolgt nu met een presentatie over de fieldlabs maar ik moet er zo ook uit.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Projectdirectie COVID-19
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